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Geachte heer, mevrouw, 

Op 13 november 2013 heeft uw raad bij de behandeling van de gemeentebegroting een 
aantal moties aangenomen. In onze brief van 28 november 2013 (BD13.4041061) 
"Afhandeling moties en toezeggingen debat begroting 2014" heeft ons college u per 
motie aangegeven op welke wijze en wanneer u geinformeerd wordt over de 
afhandeling van deze moties. 

Ten aanzien van de moties "zonnepanelen op het stadhuis" en de motie "zonnepanelen 
op/aan het Groninger Forum" is in overleg met de voorzitter van de raadscommissie 
Beheer &Verkeer besloten deze moties gelijktijdig te behandelen in de 
raadscommissie van 12 februari 2014. 

Met deze brief informeren wij u over de stand van zaken en de verdere afhandeling 
van deze moties. 

Motie zonnepanelen op het stadhuis 
Uw raad verzoekt het college te onderzoeken of het mogelijk is aan de bovenzijde van 
het stadhuis zonnepanelen te plaatsen, zonder de monumentale status aan de overige 
zij den aan te tasten. In de brief "Afhandeling moties en toezeggingen debat begroting 
2014" is aangegeven dat in de wet en in verordeningen is vastgesteld dat het college 
zorgvuldig wil omgaan met de cultuurhistorische waarde van rijks- en gemeentelijke 
monumenten. Tot nu toe heeft het college de lijn gehanteerd dat er geen zichtbare 
zonnepanelen worden toegestaan op monumentale daken. De precedentwerking van 
zonnepanelen op het stadhuis is buitengewoon groot. De wet voorziet in een 
procedure om tot een afweging van belangen te komen na het inwinnen van adviezen. 
Het college is zelf het bevoegd gezag om een besluit te nemen. Technisch gezien 
bestaan er mogelijkheden om panelen te plaatsen, zowel aan de binnenzijde als de 
buitenzijde op de leien daken. 
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Momenteel maakt een architect tekeningen waarbij zonnepanelen geplaatst worden en 
getracht wordt het monumentale karakter van het stadhuis zo min mogelijk aan te 
tasten. Deze tekeningen worden ter beoordeling voorgelegd aan de welstand- en 
monumentencommissie. Dit gebeurt tijdens de zogenaamde voorbehandeling. Dit is 
een stap vooraf gaande aan een eventueel omgevingsvergunningstraject, waarbij de 
welstand- en monumentencommissie een advies geeft. Op basis van dit advies kan een 
inschatting gemaakt worden van de haalbaarheid van het plan. Na het doorlopen van 
dit traject wordt u over de uitkomsten van deze adviezen geinformeerd. Dit zal naar 
verwachting uiterlijk in juni 2014 zijn. 

Motie zonnepanelen op/aan het Groninger Forum 
Uw raad verzoekt het college te onderzoeken of het mogelijk is op (of aan) het 
Groninger Forum een vorm van zonne-energie toe te passen en de raad hierover te 
informeren. In de brief "Afhandeling moties en toezeggingen debat begroting 2014" 
is aangegeven dat in samenwerking met de GrESCo (Groninger Energy Service 
Company) de mogelijkheden in beeld worden gebracht en dat uw raad hierover per 
brief over wordt geinformeerd. 

Momenteel onderzoeken wij de mogelijkheden voor het toepassen van zonne-energie 
op het Groninger Forum. Dit onderzoek loopt. 
Zoals hiervoor beschreven, heeft uw commissie aangegeven graag beide onderwerpen 
tegelijk te behandelen. De planning voor de afhandeling van de motie "zonnepanelen 
op het stadhuis" is daarom leidend, waardoor u uiterlijk juni 2014 wordt geinformeerd. 

Wij vertrouwen erop u zo voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de sepretaris?*...̂ ^ 
dp/M.A. (Maarten) Ruys 


